
 
Referat bestyrelsesmøde Liv i Stubbekøbing (LIS) 

Onsdag d. 3.5.2023 
Indkaldt:  
Anders Bondo (AB), Birgit Belling (BB), Casper Schneidereit (CS), Torben Winkler(TW), Vera Ørnslund(VØ), 
Preben Jensen(PJ), Jørgen Larsen(JL) 
 
Afbud fra: Vera, Jørgen 
Mødeleder: AB 
Ref: TW 

1.Velkomst AB  

2. Godkendelse af referat  fra 
5/4 2023 

Godkendt uden kommentarer 

3.Rådhusgruppen Fordele og ulemper ved at Rådhusgruppen bliver et underudvalg under LIS 
blev diskuteret. 
Anders gav udtryk for, at Åbent Rådhus er et initiativ under Guldborgsund, 
så det kan ikke være en del af Rådhusgruppen. 
Ønsker Rådhusgruppen af være et underudvalgt under LIS og har gruppen 
en robusthed, så det er muligt? Torben afklarer det. 

4. Interview af Christian som 
mulig bestyrer af 
hjemmesidens kalender 

Christian blev interviewet af bestyrelsen. Christian mener, at foreningens 
nuværende kalender er mangelfuld og vil gerne hjælpe med at få flere 
aktiviteter med og vil også gerne være opsøgende i den afdækning. Kriterier 
for hvad der skal med i kalenderen skal afklares. Der dannes et team med 
Torben fra bestyrelsen, Viveca og Christian. Viveca er hos Belling mandage, 
onsdage og fredag kl 10-13. Birgit kontakter Viveca, når Torben og Christian 
har fundet ud af, hvornår teamet kan mødes. 

5. opfølgning: 
a.økonomi 
b.nøgleproblematikken inkl 
opsætning af nøgleboks 
c. overdragelse af 
hjemmesiden fra Judith og 
Randi 
d. manual til Rådhuset 
e. Preben samler viden om 
ansøgningsprocedure vedr. 
kommunale fonde til 
vejledning for foreninger 

Emner som er diskuteret på LIS mødet 5/4: 
 
a. Penge modtaget fra Rådhusforeningen efter at den er nedlukket. Christian 
lavet et opslag på Stubbekøbing Avis samt 4850 med præsentation af LIS og 
med opfordring om indmelding via kontakt til Birgit. 
b. Christian laver et hul, så brikken kan lægges i. Birgit har koden til at åbne 
boksen. Det blev aftalt, hvor boksen skal sidde. Christian sætter den op 
snarest. 
c. Torben er valgt som bestyrelsens kontakt til hjemmesiden og til Vivica og 
Christian. 
d. Forslag fra Preben, Birgit og Torben medsendt. En smule rettelser og 
derefter godkendt som et forslag. Torben tager den med til Rådhusgruppen. 
e. Preben laver en ansøgning om tilskud til Sankt Hans i roklubben og Blue 
Rain i anlægget. 

6.Torben forslag på 
generalforsamlingen 

Omkring LIS involvering i Rådhuset, så afventer bestyrelsen hvordan 
samarbejdet med Rådhusgruppen udvikler sig. 
 
Omkring meddelelser fra LIS til borgerne eller andre, så kan hele bestyrelsen 
skrive et forslag. Det skal derefter rundsendes til bestyrelsen til 
godkendelse. Eventuelle rettelser skal sendes retur til forfatteren i løbet af 
få dage.  Meddelelser underskrives med navnet på forfatteren samt LIS. 

7. Ønsker sendt til 
formandens postkasse fra 
borgerne 

a. ønske om en holdning til flexboliger i Stubbekøbing. Casper laver et 
udkast til et svar. 
b. Havnes Dag møde 16/5 i sejlklubben kl 19. Havnens dag er 10/6. Torben 
deltager i mødet d. 16/5, så bestyrelsen kan blive klogere på initiativet. 
Torben informerer derefter bestyrelsen via mail. 
c. LIS deltager ikke i Foreningernes Dag 

http://livistubbekoebing.dk/index.php?mact=Banners,cntnt01,link,0&cntnt01banner_id=4&cntnt01category_id=1&cntnt01returnid=15


 
8. 
Tryghedsambassadørprogram 

Casper orienterede om en aktuel sag og hvordan 
Tryghedsambassadørprogrammet bidrager. Casper er LIS 
Tryghedsambassadør og med kontakt til politiet. 

9. Markedsføring Bestyrelsen er enig om, at ambitionen er, at man altid skal kunne se, at LIS 
har været involveret i en aktivitet. På den måde kan medlemmerne se, hvad 
LIS gør og ikke medlemmes kan motiveres til at blive medlemmer. 

10. Siloprojektet Anders orienterede om, at en del borgere har ønsket, at LIS envender sig til 
kommunen med de betænkeligheder, som borgerne har. Anders har 
opgaven med støtte fra Casper. 

11. Stubbekøbing filmen Stubbekøbing filmen blev optaget d. 3/5. Anders deltog under hele forløbet. 
Den forventes færdig om 2 uger. Filmen bliver LIS ejendom. 

12. Evt. LIS har en del virksomheder nævnt på hjemmesiden, som ikke har betalt 
kontingent til LIS. Torben fik en liste overdraget af Birgit og Torben 
kontakter de ikke betalende. Hvis de ikke ønsker at være medlemmer, så 
fjerner vi dem fra hjemmesiden ellers skal de betale 200 kr/året. 
 
Preben orienterede om, at de ’17 verdensmål’ har samlet sig i en gruppe 
som konsoliderer sig en en forening kaldet ’grønt værksted’. 

13. Hvad skal med på næste 
dagsorden 

Ideer fra Vera 
Udnævnelse af Årets Borger besluttet af LIS 
Forslag fra Preben om info til nye bestyrelsesmedlemmer 
Foreningsportalen diskuteres 
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